

HOW TO PRAY EFFECTIVELY

វិធីដើម្បីបង្ហាញពីប្រសិទ្ធិភាព



ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើ
អ្នកអាចកែវីកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតា

មរយៈ info@angp.co.za

អ្នកជឿជាច្រើនមានការព្រួយបារម្ភចំពោះមនុស្សជាទីស្រឡាញ់ដែល
មិនទាន់បានសង្គ្រោះនិងត្រលប់ក្រោយប៉ុន្តែពួកគេកំពុងអធិស្ឋាន
ដោយការភ័យខ្លាចនិងការចប់បារម្ភដ៏ល្អស្ទើរដល់នឹងដំណើរដែលរំពឹងទុក។
ការណ៍នេះបានធ្វើឱ្យខ្ញុំស្វែងរកវិធីនៃការអធិស្ឋានដ៏ច្បាស់លាស់និង
សម្រាប់ការសន្យាដ៏ជាក់លាក់មួយដែលត្រូវផ្អែកលើជំនឿរបស់យើង

។

សិទ្ធិអំណាចរបស់អ្នកជឿ

ដំបូងយើងត្រូវដឹងថាយើងជានរណានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទហើយអនុវត្តសិទ្ធិអំណាចរបស់យើងជាអ្នកជឿប្រឆាំងនឹងអារក្សនិងកម្លាំងប្រឆាំងរបស់វា។ យើងត្រូវតែដឹងថាតាមរយៈព្រះយេស៊ូយើងមានជ័យជំនះពេញលេញ។ (រ៉ូម ៨:៣៧)

ត្បិតព្រះយេស៊ូបានយកឈ្នះអារក្សទាំងស្រុងនៅកាលវារី (ហេព្រើរ ២:១៤; ១ យ៉េន ៣: ៨)

ហើយបានយកឈ្នះអំណាចទាំងអស់របស់អារក្ស។ (លូកា ១០:១៩)

។ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះហើយគាត់មានន័យថាអ្វីដែលគាត់និយាយ។ អារក្សមិនជឿថាគាត់ត្រូវបានគេចាញ់នោះទេដ្បិតគាត់មិនជឿអ្វីទាំងអស់ហើយនៅតែបន្តរារាំងនិងបាក់ទឹកចិត្តអ្នកដែលនឹងចុះចាញ់គាត់ (ពេត្រុស ទី ១៥: ៨)

។ និយាយម្យ៉ាងទៀតសាតាំងសាកល្បងយើងដើម្បីដឹងថាតើយើងនឹងចុះចាញ់នឹងការវាយប្រហាររបស់វាឬក៏អត់ហើយជាអកុសលអ្នកជឿជាច្រើនភ្លេចថាពួកគេជាអ្នកណានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទហើយសាតាំងគឺជាខ្មាំងសត្រូវដែលចាញ់ហើយពួកគេបានចុះចាញ់នឹងវា។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយយើងត្រូវតែតស៊ូនឹងអារក្សហើយមិនចុះចាញ់នឹងវា។ (យ៉ាកុប ៤: ៧)

។ យើងត្រូវតែតស៊ូនិងតស៊ូទោះជាមើលទៅដូចជាមិនអាចទៅរួចហើយយើងនឹងប្រមូលផលបាន (កាឡាទី ៦: ៩)

ត្បិតព្រះទ្រង់គ្មានអ្វីដែលមិនអាចទៅរួចទេហើយទ្រង់នឹងប្រទានរង្វាន់ដល់អ្នកដែលស្វែងរកទ្រង់ដោយមានទំនុកចិត្តនិងសេចក្តីសង្ឃឹម។ (ហេព្រើរ ១១: ៦) ។ ជាញឹកញាប់ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលថា " ចូរឲ្យវា កើតឡើងដូចអ្នកបានជឿ" ម៉ាថាយ ៨:១៣; ៩:២៩ តើជំនឿអ្វី?

ឧទាហរណ៍នៃជំនឿប្រចាំថ្ងៃ

អ្នកព្រោះស្រូវសាបព្រោះគ្រាប់ពូជហើយទោះបីគាត់មិនឃើញមានអ្វីកើតឡើងក៏ដោយគាត់ដឹងថាគាត់នឹងទទួលបានចំរុកនៅពេលគ្រឹមត្រូវ។ បុរសម្នាក់អង្គុយដោយខ្លួនឯងនៅលើរថភ្លើងដែលធ្វើដំណើរទៅទិសដៅឆ្ងាយ។ គាត់មិនមានការចាប់អារម្មណ៍អំពីដំណើររបស់គាត់ទេ

។ ដោយជំនឿលើផ្លូវដែកគាត់ជឿជាក់ថាគាត់នឹងទៅដល់គោលដៅរបស់គាត់។ ផ្លូវដែកផ្លូវប្រសព្វនិងផ្លូវដែកជាច្រើននឹងត្រូវចរចាប៉ុន្តែនោះគឺជាទំនួលខុសត្រូវរបស់ផ្លូវដែក។ គាត់អង្គុយហើយអានឬគេង។ ហើយនៅពេលដែលយើងនាំយកសេចក្តីត្រូវការរបស់យើងទៅព្រះអម្ចាស់ចូរយើងប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះសេចក្តីត្រូវការនោះចំពោះព្រះអម្ចាស់ហើយទុកអព្ពតហេតុទៅទ្រង់។ កុំអោយយើងខ្វល់ខ្វាយនឹងការលំបាកនិងបញ្ហាក្នុងការនាំមកនូវចម្លើយ។ នោះគឺជាអាជីវកម្មរបស់ព្រះហើយផ្លូវរបស់គាត់គឺខុសពីគំនិតរបស់អ្នកហើយគំនិតរបស់គាត់មិនដូចអ្នកទេ។ (អេសាយ ៥៥: ៨-៩)

។ នៅពេលអ្នកយកនាឡិការរបស់អ្នកទៅអ្នកផលិតនាឡិកាសម្រាប់ការជួសជុលគាត់ទទួលបានថាអ្នកទុកវាជាមួយគាត់រហូតដល់ការជួសជុលត្រូវបានអនុវត្ត។ គាត់មិនអាចជួសជុលវាបានទេប្រសិនបើអ្នកយកវាទៅជាមួយអ្នក។ ដូចគ្នានេះដែរយើងត្រូវតែលះបង់តម្រូវការរបស់យើងជាមួយព្រះអម្ចាស់ហើយមិនត្រូវមានការភ័យខ្លាចនិងការសង្ស័យឡើយ។ មានរឿងតែមួយគត់ដែលមិនអាចធ្វើបានជាមួយព្រះហើយនោះគឺដើម្បីឆ្លើយតបការអធិស្ឋានរបស់យើងនៅពេលដែលយើងព្យាយាមដោះស្រាយបញ្ហាដោយខ្លួនឯងដោយការភ័យខ្លាចនិងភាពមិនច្បាស់លាស់។ នេះគឺជាការមិនជឿហើយបើគ្មានជំនឿគ្មាននរណាម្នាក់អាចគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះជាម្ចាស់បានឡើយ។ សូមអាន ហេព្រើរ ១១: ៦

។ ចូរយើងធ្វើដូចប៉ូលនិងស៊ីឡាសនៅក្នុងកិច្ចការ ១៦:២៥

។ ដោយបានសុំជំនួយពីព្រះពួកគេបានគិតអំពីភាពអស្ចារ្យនិងភាពស្មោះត្រង់របស់ទ្រង់ហើយទោះបីពួកគេមានរបួសនិងកាលៈទេសៈអស់សង្ឃឹមក៏ដោយពួកគេបានច្រៀងសរសើរដល់ព្រះហើយព្រះបានរញ្ជួយពន្ធនាគារហើយដោះលែងពួកគេ។ នោះគឺជាជំនឿលើភាពឧត្តុង្គឧត្តមរបស់ព្រះហើយមិនមែននៅក្នុងភាពអស់សង្ឃឹមនៃស្ថានភាពរបស់ពួកគេទេ។ ជំនឿមិនអាចធ្វើទៅបានទេ។

ឧបាយកលរបស់អារក្សនិងអាកប្បកិរិយារបស់យើង

ចូរយើងមានជំនឿលើព្រះមិនមែនលើកាលៈទេសៈរបស់យើងទេ។ ចូរយើងតយុទ្ធនឹងគំនិតអាក្រក់ដែលសាតាំងដាក់នៅក្នុងគំនិតរបស់យើង។ គាត់នឹងណែនាំយើងថាស្ថានភាពកាន់តែយ៉ាប់យ៉ិនជំនួសឱ្យប្រសើរឡើង។ គាត់នឹងបង្ហាញយើងនូវរូបរាងនៃវត្ថុដែលជាភស្តុ

។ ឧទាហរណ៍រោគសញ្ញានិងរបាយការណ៍វេជ្ជសាស្ត្រក្នុងករណីឈឺ។ គាត់ថែមទាំងធ្វើឱ្យមិត្តជាទីស្រឡាញ់និយាយជាមួយអ្នកតាមរបៀបដែលបង្កើតឡើងដើម្បីបង្កឱ្យមានការភ័យខ្លាចនិងការសង្ស័យ។ គាត់នឹងទាញចំណាប់អារម្មណ៍របស់អ្នកទៅនឹងកាលៈទេសៈស្រដៀងគ្នានៅក្នុងជីវិតរបស់នរណាម្នាក់ដែលបានបញ្ចប់ដោយសោកនាដកម្ម។ គាត់នឹងធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងមុនពេលដែលគំនិតរបស់អ្នកចង្អុលបង្ហាញយ៉ាងខ្លាំងដើម្បីកម្ចាត់។ ប៉ុន្តែអរគុណព្រះជាម្ចាស់ព្រោះអ្នកជឿយើងមិនចាំបាច់មើលការលេចចេញរោគសញ្ញានិងការនិយាយរបស់មនុស្សទេពីព្រោះយើងមើលភស្តុតាងនៃជំនឿព្រោះ ហេព្រើរ ១១: ១ ប្រាប់យើងថាសេចក្តីជំនឿគឺជាកំលាំងចំពោះអ្វីដែលយើងមិនអាចធ្វើបាន

សូមមើល។ សេចក្តីជំនឿគឺជាអ្វីដែលយើងបានឃើញរហូតមកដល់ពេលដែលវាឆ្លើយតបទៅនឹងចម្លើយចំពោះការអធិស្ឋានរបស់យើង។ រយៈពេលនៃការរង់ចាំនេះតម្រូវឱ្យមានការអត់ធ្មត់របស់យើង។ វាតម្រូវឱ្យយើងរំពឹងទុកជាប្រចាំចំពោះកិច្ចការរបស់ព្រះទោះជាមានហាងឆេងក៏ដោយ។ វាតម្រូវឱ្យមានសង្គ្រាមថេររបស់យើងប្រឆាំងនឹងការវាយលុករបស់អារក្សនៃការសង្ស័យនិងការបញ្ចុះបញ្ចូលអវិជ្ជមាន; វាតម្រូវឱ្យមានការភ្ជាប់ថេររបស់យើងចំពោះព្រះនិងការសន្យាដែលមិនស្ថិតស្ថេររបស់ទ្រង់ទោះបីជាមានការបរាជ័យជាក់ស្តែងក៏ដោយ។ នេះនាំយើងឱ្យពិចារណាការសន្យារបស់ទ្រង់ដែលបានសរសេរនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

ការសន្យារបស់ព្រះ

ទាំងនេះគឺជាកិច្ចសន្យាដែលសរសេរជាពណ៌ខ្មៅនិងសរវាងព្រះនិងអ្នកជឿហើយបានបង្កើតឡើងជារៀងរហូត។ ទំនុកតម្កើង ៨៩:៣៤ មានប្រសាសន៍ថាព្រះនឹងមិនដកថយសូម្បីតែការសន្យាមួយដែលលោកបានធ្វើឡើយ។ យើងអាចដាក់សេចក្តីជំនឿរបស់យើងលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដោយសុវត្ថិភាពព្រោះព្រះអាចធ្វើតាមការសន្យារបស់ទ្រង់ហើយមានជាងមួយពាន់។ (ពង្សាវតារក្សត្រទី ១ ៨:៥៦)

។ អាប្រាហាំជឿជាក់យ៉ាងមុតមាំថាព្រះនឹងអាចធ្វើអ្វីដែលគាត់បានសន្យា។ (រ៉ូម ៤:២១)

។ គាត់បានរង់ចាំពីមួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំ។ សារ៉ាកាន់តែចាស់ទៅ ១

ហើយលទ្ធភាពកូនប្រុសនៅអាយុ ចិតសិប ឆ្នាំរបស់គាត់ គឺនិយាយ
ដោយមនុស្សមិនអាចធ្វើទៅបានតាមធម្មជាតិទេប៉ុន្តែគាត់មិនអ
នុញ្ញាតឱ្យគំនិតនោះចូលក្នុងគំនិតរបស់គាត់ទេ។ ព្រះបានសន្យាដូ
ច្នោះវាគឺជាទំនួលខុសត្រូវរបស់ព្រះ។ គាត់បានកាន់ការសន្យា
កិច្ចសន្យារបស់ព្រះជាមួយគាត់។ គ្មានអ្វីដែលអាចបង្អាក់សេចក្តីជំ
នឿរបស់គាត់ឡើយ។ នៅក្នុងពេលវេលារបស់ព្រះគាត់បានទទួលកូ
នប្រុសរបស់គាត់។ ព្រះមិនដែលយឺតពេលហើយមិនដែលលឿនពេក
ទេ។ ដូច្នោះសូមលើកទឹកចិត្តហើយបន្តជឿ។ ព្រះគឺជំងងតម្រូវការរ
បស់អ្នក។

ការសង្គ្រោះ

ចូរយើងទទួលយកការសន្យារបស់ព្រះសម្រាប់តម្រូវការរបស់យើង។
តើវាត្រូវបានរក្សាទុកសម្រាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ទេ? តើអ្នកណាដែល
មើលទៅឆ្ងាយពីព្រះ? ពួកសិស្សបានរៀបរាប់អំពីករណីដ៏ពិបាកម្ត
យដល់ព្រះអម្ចាស់។ តើអ្នកណាអាចទទួលបានការសង្គ្រោះបាន? ពួកគេ
បានសួរនៅក្នុង ម៉ាថាយ ១៩: ២៥-២៦ ។ ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលថា៖
«ការនេះមនុស្សមិនអាចធ្វើកើតទេតែព្រះអាចធ្វើកើតទាំងអស់បាន»។
ព្រះនឹងបន្តន់ដួងចិត្តច្នោះ; គាត់នឹងផ្លាស់ប្តូរអាកប្បកិរិយានោះ
។ អធិស្ឋានហើយទុកអ្វីដែលមិនអាចទៅរួចចំពោះព្រះមិនអើពើនឹង
ការលេចមុខហើយបន្តអរព្រះគុណនិងសរសើរព្រះចំពោះអំណាច
ធ្វើការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់។ ស្តីបន្ទោសសាមីចំពោះការប្រឆាំងរបស់
គាត់ហើយទទួលបន្ទុកអំណាចអាក្រក់របស់គាត់នៅក្នុងព្រះនាមនៃ
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដូចប៉ូលបានធ្វើនៅក្នុងកិច្ចការ ១៦:១៨
។ កុំស្នាក់ស្នើក្នុងការប្រើសិទ្ធិអំណាចរបស់អ្នកជាអ្នកជឿ។ យ៉ូហាន
១៤:១៣; កិច្ចការ ៣: ៦,១៦
។ ដូចមនុស្សជាទីស្រឡាញ់នោះប្រហែលជាអ្នកបះបោរខ្លាំងជាងពេ
លមុន ១
សូមទទួលស្គាល់ថាវាជាសាតាំងដែលបង្កបញ្ហានេះ។ ធ្វើសង្គ្រាមប្រឆាំង
នឹងសាតាំងជាបន្តបន្ទាប់នៅក្នុងអាណាចក្រខាងវិញ្ញាណតាមរ
យៈសេចក្តីអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿដោយបញ្ហាគាត់អោយដោះលែ
ងអ្នកដែលជាប់ជាឈ្លើយនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ កុំធ្លាក់ទឹកចិត្ត
នៅពេលដែលហាក់ដូចជាគ្មានការផ្លាស់ប្តូរជាក់ស្តែង។ ខ្ញុំនិយាយ
ថា" ជាក់ស្តែង"

ពីព្រោះយើងមិនអាចមើលឃើញការផ្លាស់ប្តូរដែលកំពុងកើតឡើង នៅក្នុងបេះដូងនិងចិត្តរបស់មនុស្សនោះទេ។ ការប្រឆាំងគឺជាភស្តុតាងច្បាស់លាស់នៃសង្គ្រាមខាងវិញ្ញាណដែលកំពុងតែបន្ត។ (អេភេសូរ ៦:១២)

។ ហើយក្នុងនាមជាអ្នកជឿយើងស្ថិតនៅខាងផ្នែកជ័យជំនះ។ បង្ហាញក្តីស្រឡាញ់និងព្រះគុណទោះបីអ្នកអាចត្រូវគេវិភាគនិងជេរប្រមាថក៏ដោយ។ នៅពេលត្រឹមត្រូវព្រះនឹងមាន ផ្លូវ របស់ទ្រង់ ។ គាត់មិនចង់ ឲ្យ អ្នកណាម្នាក់ត្រូវបំផ្លាញទេតែគាត់ចង់ ឲ្យ អ្នករាល់គ្នាដាក់ចេញពីអំពើបាបរបស់គេ"

។ (យ៉ូហាន ៦:៣៧; ធីម៉ូថេទី ១ ២: ៤; ពេត្រុស ទី ២ ៣: ៩) ។

ការព្យាបាល

អ្នកគួរតែមានអាកប្បកិរិយាដូចគ្នានឹងអ្នកគួរតែអធិស្ឋានសម្រាប់ការជាសះស្បើយនៃរាងកាយដែលឈឺ។ មានភាពក្លាហាននិងវិងមាំក្នុងជំនឿ។ អនុវត្តសិទ្ធិអំណាចរបស់អ្នកជាអ្នកជឿហើយទាមទារការព្យាបាលតាមការសន្យារបស់ព្រះ។ ទំនុកដំកើង ១០៣: ៣"

ទ្រង់អត់ទោស បាបរបស់ខ្ញុំ **ទាំងអស់** ហើយព្យាបាល ជំងឺរបស់ខ្ញុំ **ទាំងអស់** " ម៉ាថាយ ៨:១៧

«ទ្រង់ផ្ទាល់បានយកជំងឺរបស់យើងហើយដកយកជំងឺរបស់យើងចេញ»។ ពេត្រុស ទី ១ ២:២៤" ...

គឺដោយសារស្នាមរបួសរបស់ទ្រង់ដែលយើងបានជាសះស្បើយហើយ" ម៉ាកុស ១៦: ១៧,១៨"

ពួកគេនឹងដាក់ដៃលើមនុស្សឈឺដែលនឹងបានជា" ទាំងនេះគឺជាសេចក្តីថ្លែងវិជ្ជមាននៃការពិត។ អ្នកឈឺ **នឹង** បានជាសះស្បើយ។ វាមិនមែនជាសេចក្តីថ្លែងការណ៍របស់" ប្រហែលជា" ឬ" ប្រហែលជា" ឬ" ប្រសិនបើ" នោះទេប៉ុន្តែវិជ្ជមាននឹង" ល្អ"

។ ដូច្នេះសូមឱ្យយើងដាក់សេចក្តីជំនឿរបស់យើងលើសេចក្តីថ្លែងការណ៍វិជ្ជមានទាំងនេះនៃសេចក្តីពិតដែលជាព្រះបន្ទូលនៃកិច្ចសន្យារវាងអ្នកជឿនិងអង្គទ្រង់ហើយរំពឹងថានឹងទទួលបានចម្លើយចំពោះការអធិស្ឋានរបស់យើង។ នៅពេលត្រឹមត្រូវជំនឿនេះនឹងក្លាយជាការពិត។ ព្រះជាម្ចាស់មិនអាចបរាជ័យឡើយ។

វិធីបង្កើនជំនឿ

រ៉ូម ១០:១៧

និយាយថា"

សេចក្តីជំនឿកើតចេញពីការស្តាប់សារហើយសារនោះត្រូវបាន
heard តាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគ្រីស្ទ"

។ យើងមានជំនឿលើមនុស្សដែលយើងស្គាល់។ យើងដឹងថាគេពួក
គេគួរឱ្យទុកចិត្តនិងមានសមត្ថភាព។ យើងអប់រំជំនឿរបស់យើង
ស្របតាមចំណេះដឹងរបស់យើងអំពីចរិតរបស់ពួកគេ។ តើយើងអា
ចមានជំនឿលើព្រះយ៉ាងម៉េចបើយើងមិនស្គាល់ទ្រង់ឥរិយាបថរបស់
ទ្រង់ចំពោះយើងនិងឆន្ទៈរបស់ទ្រង់ចំពោះយើង? ដូច្នោះសូមឱ្យយើ
ងស្គាល់បំណងប្រាថ្នារបស់ព្រះសម្រាប់យើងដោយអានព្រះបន្ទូលរប
ស់ទ្រង់ហើយចំណាយពេលក្នុងការរំពឹងគិតដើម្បីស្គាល់ទ្រង់កាន់តែ
ច្បាស់។ យ៉ូហាន ទី ១ ៥: ១៤-១៥

និយាយថាការណ៍នេះផ្តល់ឱ្យយើងនូវភាពក្លាហាននិងសេចក្តីជំនឿ
ដែលរំពឹងថានឹងទទួលបានពីព្រះរូបិតាស្ថិតជាទីស្រឡាញ់របស់យើង
ដែលមានបំណងចង់ប្រទានពរដល់កូនចៅរបស់ទ្រង់។ រក្សាជំនឿ
និងរំពឹងទុក។ ព្រះនឹងគោរពដល់ជំនឿសាមញ្ញ។

*ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នក
អាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរ
យៈ info@angp.co.za*

ប្រសិនបើអ្នកបានរកឃើញការសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទត្រូវបាន
ប្រទានពរលើមិនដូច្នោះទេតាមរយៈអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អរបស់យើងសូ
មប្រាប់ឱ្យយើងដឹង។ យើងចង់អរគុណ ព្រះ ជាមួយអ្នកហើយចង
ចាំអ្នកបន្ថែមទៀតនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់យើង។ ចំពោះសៀវ
ភៅអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អគិតថ្លៃសៀវភៅនិងខិត្តប័ណ្ណដែលមាន
ច្រើនជាង ៥៤០ ភាសា សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ ៖

பே:ஐவரபஸ'மந்஑



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)